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Onderwerp/discussie/afspraken 
 

1.  Verslag vergadering 26 september 2022 wordt vastgesteld. Nav: 
Hulpmiddel meenemen in de Hopper: het is de bedoeling dat mensen één hulpmiddel meenemen. Er 
zijn uitzonderingen mogelijk.  
Financiële steun: zie ‘Beleidsregels Vrijlating giften, schadevergoedingen en erfenissen1  
Drechtsteden’. Belangrijkste onderdeel is artikel 2. Daarnaast nog wat uitzonderingen en bijzondere 
regels over specifieke giften. Artikel 2 Vrijlating giften algemeen:  
1. Giften worden door de belanghebbende altijd gemeld bij het Dagelijks Bestuur tenzij in deze 
beleidsregels anders is bepaald.  
2. Giften tot een bedrag van € 1.200,- in een kalenderjaar aan alleenstaanden worden vrijgelaten.  
3. Giften tot een bedrag van € 1.700,- in een kalenderjaar aan alleenstaande ouders, echtparen of 
belanghebbenden met een gezamenlijke huishouding worden vrijgelaten.  
4. Het is niet mogelijk om een ‘ongebruikt’ deel van de vrijlating uit lid 2 en lid 3 mee te nemen naar 
een volgend kalenderjaar. 
 

2.  In gesprek met de SDD 
 
3.1 Update Stroomlijn 
Stroomlijn zit weer boven het op tijd percentage van 90%. Er wordt nu wel 18% minder ritten gereden.  
Een deel van de problematiek wordt veroorzaakt door Munckhof. Munckhof kan 200 uur van het 
contract niet leveren, omdat er geen chauffeurs zijn. De partij die vanaf 1/1/2023 gaat rijden, kan deze 
ritten wel gaan rijden.  
De vraag is of het 24 uur van tevoren reserveren, er op een gegeven moment af kan. Dat ligt mede aan 
de hoeveelheid beschikbare chauffeurs. Op dit moment zijn er zeker dertig chauffeurs extra nodig. Er 
is veel uitstroom naar buiten de branche.  
 
3.2 Update wachttijden huishoudelijke ondersteuning (HO)  
Ondanks de wachttijden lukt het in urgente situaties tot directe inzet van HO. Mogelijk niet bij de 
aanbieder van de eerste voorkeur. De criteria voor urgentie zijn niet expliciet beschreven, dit wordt 
per specifieke casus bekeken. In de praktijk zien we dat het in de meeste gevallen gaat om mensen die 
na een ziekenhuisopname weer thuiskomen, herstellende zijn en waarbij bijvoorbeeld de maaltijden 
moeten worden klaargezet. 
 

 
1 Informatie van Linda Vonk-van der Graaf (SDD). 

https://www.regionaleadviesraadwmodrechtsteden.nl/wp-content/uploads/2022/01/Beleidsregels-vrijlating-giften-schadevergoedingen-en-erfenissen.pdf
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Aantal mensen op de wachtlijst: er is gekeken welke mensen er in het zorgsysteem van de aanbieders 
zitten, maar waar nog niet op wordt gedeclareerd. Wie heeft er een indicatie, maar geen zorg.  
 
Partijen doen moeite personeel te werven. Aafje heeft afgelopen jaar heel veel sollicitatiegesprekken 
gevoerd. 24% is in dienst gekomen en is nog steeds werkzaam. Zorgaanbieders zijn verplicht mensen 
die zich aanmelden voor HO op de wachtlijst te zetten. Bijna alle aanbieders hebben nu een wachttijd 
van gemiddeld 10 weken. Het is een landelijk probleem.  
Er wordt op dit moment gewerkt met een zogenaamd stoplichtmodel per aanbieder en gemeente. 
Deze informatie staat bewust niet op de site. Bij een wachtlijst <4 weken is het groen. Dit wordt 
gedeeld met de consulenten en klantenservice, zodat zij klanten kunnen informeren. De afspraak is dat 
aanbieders aangeven als de wachtlijst > 4 weken is.  
De periode waarbinnen zorg kan worden aangeboden, is uitgebreid met de avonduren (tot 20.00 uur) 
en zaterdagochtend.  
 
3.3 Update resultaatgericht beschikken 
Het overleg met VWS is gestopt. De cliëntenorganisaties blijven vasthouden aan een indicatie in uren. 
In een eerder overleg was er enthousiasme over het resultaatgericht beschikken. Aan de achterkant 
verkent de SDD hoe de politieke partijen hier landelijk in staan. Het leeft niet echt en voelt weinig 
urgent. Dit is in hun ogen een gemeentelijk probleem.  
VWS heeft een memo gestuurd waarin wordt aangegeven dat het wetsvoorstel geen kans van slagen 
heeft. Ze willen wel gaan verkennen of het werken met een landelijk normenkader een alternatief is. 
Hier geeft de SDD nog een reactie op.  
 
3.4 Herijking Wmo-beleid 
De SDD stelt ook een concept verordening op. Normaliter wordt er ook een beleidsplan opgesteld. Dit 
heeft echter bij elke gemeente een andere looptijd. Dordrecht is de enige gemeente die een integraal 
beleidsplan en een integrale verordening gaat maken voor het sociaal domein.  
De andere gemeenten krijgen een verordening voor de algemene en de maatwerkwerkvoorzieningen. 
Hopelijk draagt dit bij aan de samenwerking tussen de wijkteams en de consulenten, omdat er met 
één document wordt gewerkt.  
De planning is dat het voorstel op 7 april 2023 in het AB wordt besproken. Tussen april en het 
zomerreces moeten de opiniërende besluitvormende sessies plaatsvinden.  
 
Wanneer is de Regionale Adviesraad aan zet? Het wordt een agendapunt voor de vergadering van 3 
april 2023. Hopelijk kan het concept eind februari met de Regionale Adviesraad gedeeld worden. Dan 
is het nog niet geheel bestuurlijk afgestemd. 
 
Wmo aan de voorkant gaat o.a. over lichte vormen van begeleiding en dagbesteding. Als het over dit 
soort voorzieningen gaat, kan er alleen een indicatie worden afgegeven als een medewerker van het 
wijkteam heeft meegekeken en er geen alternatief is. SDD is hier nu mee bezig. Er wordt gekeken of er 
een norm kan worden vastgesteld.  
 
3.5 Problemen leverancier MediPoint  
Op 8 december was er een overleg met MediPoint in verband met het toenemend aantal klachten.  
 
3.6 Het Huis van Morgen  
De Adviesraad Dordrecht heeft op 19 december een afspraak met de wethouder om te bespreken wat 
de mogelijkheden zijn. 
  

4  4.1 Bestuursopdracht integratie Adviesraad Wmo en Cliëntenraad: toelichting Aaike 
Aaike en Herman hebben een gesprek gehad met wethouders Stefan van Die en Ronald de Meij. De 
wethouders zijn beiden positief over de samenwerking. Vanuit onze kant is er gevraagd of er een 
bestuursopdracht kan komen waarin dit voornemen wordt neergelegd en waarmee het AB kan 
instemmen. Het is verstandig dit bestuurlijk vast te leggen.  

https://open.overheid.nl/repository/ronl-c6ec9d3aa13940712e12e5cbf8abe36078dea0a5/1/pdf/kamerbrief-over-uitwerking-stelselonderwerpen-wmo-2015.pdf


3 
 

4.2 Verdere uitwerking: toelichting Aaike/Herman 
Er moet een aantal formele zaken geregeld worden. Er is een regelement voor zowel de CRD, als voor 
de Regionale Adviesraad. Eén regelement kan met de SDD worden opgepakt.  
 
2023 is een overgangsjaar. De eerste gezamenlijke advisering heeft betrekking op het nieuwe Wmo 
beleid. Er kan met elkaar worden nagedacht of er raakvlakken zijn met de Participatiewet. Hier zit de 
winst mbt het integraal werken en het goed in beeld brengen van de verschillende raakvlakken.   
 
Herman wil een rondje doen langs alle lokale raden om te vertellen over het belang van de advisering. 
Hier is ondersteuning vanuit de lokale raden voor nodig. De CRD is in de afgelopen tijd wat uitgedund. 
Er zijn ook leden nodig met inhoudelijke kennis om vanuit beleidsniveau mee te denken.  
 
Binnenkort is er een overleg met David van Maanen en Alex om te bespreken wie wat gaat uitwerken. 
Wat is de verantwoordelijkheid van de SDD, bijvoorbeeld het reglement. Wij kunnen het concept 
inzien. De Regionale Adviesraad moet zelf nadenken over o.a. het vergadermodel, wie doet wat op 
welk termijn en in welke vorm? 
 
4.3 Aandacht voor de relatie met Jeugdhulp: toelichting Aaike  
Steven en Ronald hebben gevraagd of er kan worden nagedacht hoe jeugd kan worden betrokken. Ze 
willen dat bij de advisering over de Wmo en de Participatiewet ook wordt gekeken naar de 
raakvlakken met jeugd.  
Er is op dit moment een Jeugdervaringenteam (JET) en het Ouderenplatform. Daar is veel 
deskundigheid. Het JET wordt gesubsidieerd door de Serviceorganisatie Jeugd tot 1 april 2023.  
Er is op dit moment geen orgaan dat op regionaal gebied advies uitbrengt over jeugd.  
 
4.4 Ter informatie: subsidietoekenning voor 2023 is akkoord conform aanvraag zowel voor de CRD 
als voor de Regionale Adviesraad. Voor 2024 komt het gemeenschappelijke budget boven de € 50.000. 
De CRD moet elk jaar al een accountantsverklaring op laten stellen.  
 
4.4 Terugblik op de bijeenkomsten van 15 september en 3 november over Wmo en Participatiewet 
Dit was nuttig en interessant. Mogelijk komt er een vervolg rond jeugdhulp. 
 

5  Tjipke van der Plaats geeft een toelichting op de Adviesraad Wmo & Jeugd 
Op dit moment bestaat de Adviesraad Wmo & Jeugd Dordrecht uit negen leden inclusief een interim-
voorzitter, Jannie Storm. Per 1 januari 2023 komt er een nieuwe voorzitter, Mirjam Karsten.  
 
De Adviesraad vergadert acht keer per jaar. Afgelopen jaar is het wisselend voorzitterschap 
uitgeprobeerd. Dit wordt binnenkort geëvalueerd. De beleidsondersteuning is georganiseerd vanuit 
Zorgbelang door Mariette Teunissen. 
 
De kerntaak van de Adviesraad is adviseren over de Wmo en de jeugdhulp. Elke inwoner van Dordt 
doet mee aan de samenleving. Dit staat ook in het activiteitenplan. Met elkaar worden signalen en 
ervaringen opgehaald door diverse werkgroepen (Wmo, wonen, jeugd en inclusie), het Inwonerspanel 
en wijkgericht werken. De leden zijn erg actief en betrokken.  
 
De stad is opgedeeld in drie wijken. In de wijken gaan de leden in gesprek met o.a. hulpverleners en 
wijkmanagers. Regelmatig sluiten de leden aan bij bijeenkomsten om informatie op te halen, maar ook 
om contact te maken met de inwoners.  
Het inwonerspanel bestaat uit een groep van bewoners die af en toe om hun mening wordt gevraagd 
rondom een bepaald onderwerp, zoals mantelzorg.  
In 2023 ligt de prioriteit bij het integrale beleidsplan en de verordening sociaal domein. Vanuit de 
gemeente is er toegezegd dat de Adviesraad hierbij zal worden betrokken. Er zijn korte lijntjes met de 
gemeente.   
 

https://www.regionaleadviesraadwmodrechtsteden.nl/wp-content/uploads/2022/09/Wmo-PW-15sep2022.pdf
https://www.regionaleadviesraadwmodrechtsteden.nl/wp-content/uploads/2022/09/Wmo-PW-3nov2022.pdf
https://adviesraadwmojeugddordrecht.nl/
https://adviesraadwmojeugddordrecht.nl/wp-content/uploads/2022/10/Activiteitenplan-2023-Adviesraad-Wmo-Jeugd-Dordrecht.pdf
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In de volgende vergadering geeft Ineke een toelichting over de Adviesraad Papendrecht. 
 

6  Vergaderschema 2023 is vastgesteld en de volgende vergadering is op 9 januari 2023. 
 

 
 
 


